

## Clean-up drive at Morib beach

BY **JOSHUA PURUSHOTMAN**  
newsdesk@thesundaily.com

**PETALING JAYA:** Some 40 STM Lottery Sdn Bhd staff recently partnered with environmental organisation MY Clean Beach in a campaign at Pantai Morib Baru near Banting in Kuala Langat, Selangor.

STM Lottery deputy general manager (Communications & Sustainability) Giam Say Khoon said the event aimed to contribute to environmental conservation efforts while encouraging a sense of volunteerism among its employees.

"Our staff spent Saturday morning picking up litter and segregating rubbish. This contributes to the cleanliness and preservation of the beach in Pantai Morib Baru.

"We are grateful to those who participated in the event as it shows their commitment to environmental stewardship, sustainability and corporate social responsibility."

Giam said the company is also proud to have collaborated with MY



STM staff posing for a group picture after participating in beach clean-up at Pantai Morib Baru in Kuala Langat, Selangor. – PIC COURTESY OF STM LOTTERY

Clean Beach for the event as it was an opportunity to learn about waste segregation, which is an important aspect of environmental conservation.

"Many do not realise the importance of segregating waste, that helps recycling centres to

process items quicker and correctly," he said, adding that in total, 69kg of rubbish was collected along the beach.

At the end of the event, MY Clean Beach representatives conducted a brief educational session on sustainable practices.

Giam said STM Lottery has taken part in various environmental conservation projects, such as Tioman Island Conservation Day since 2016 and tree planting campaigns since 2022, to promote environmental conservation and community well-being.

# 多多博彩携手MY Clean Beach 净滩活动捡69公斤垃圾



多多博彩员工在新摩立海滩，  
一共清理了 69 公斤的垃圾；  
大伙在活动结束时合影。

（吉隆坡 12 日讯）多多博彩马来西亚私人有限公司（多多博彩）秉持企业社会责任和环境可持续发展的承诺，与环保组织 MY Clean Beach 携手，日前在雪兰莪州新摩立海滩举办了一场海滩清洁活动。

此次活动吸引了 40 名热情洋溢的多多博彩员工参与，旨在为环境保护努力做出贡献，同时培养员工的志愿精神。员工们在周六的早晨辛勤地清理垃圾并进行分类，为海滩环境的清洁和保护做出了贡献。

多多博彩公关与永续发展部副总经理严世坤对所有参与者表达了感激，并感谢他们对环境保护的承诺。

“我们很荣幸能与 MY Clean Beach 合作组织这次海滩清洁活动。员工们的积极参与彰显了我们对于永续发展和企业社会责任的承诺。”

“我们也借此机会向同事们宣传垃圾分类对环保的重要性，因为当我们将垃圾进行分类时，将有助于回收中心更快、更准确地处理可回收物品。”

严先生说，项活动共收集了 69 公斤的垃圾，并由 MY Clean Beach 进行了一次简短的可持续实践教育分享作为闭幕。

自 2016 年以来，多多博彩一直致力参与各种环保项目，例如刁曼岛保护日，以及自 2022 年以来的植树活动，以推动环保事业和社区福祉。#